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HEL YBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Kérdések az M8-as autópálya Lajosmizse és Dunavecse között i
szakaszának építéséről” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok
benyújtani

Dr. Fellegi Tamás
nemzeti fejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt nyolc esztend ő szocialista kormányai az M8-as autópálya Lajosmizs e
és Dunavecse közötti szakaszának megépítéséért semmilyen érdemi lépést ne m
tettek, csak különböző kutatásokat végeztek több millió forintért, amelyeknek ez
idáig semmilyen eredménye nem látszik .

Ez az út egy európai tranzitútvonal, amelyet nem csak a fuvarozók és a z
itt élők is nagyon várnak, hiszen megépítése gazdaságélénkítő és
munkahelyteremtő hatással bírna. Ez azért is fontos, mert a térségben 16-18%o s
a munkanélküliség .

Kérdezem tehát Miniszter urat : hány millió forintot költöttek a szocialist a
kormányok az M8-as autópálya Lajosmizse és Dunavecse közötti szakaszára a
nyomvonal előkészítése címén? Kérdezem továbbá Miniszter urat : eleget tud-e
tenni a kormányzat annak az elvárásnak, hogy az autópálya Lajosmizse é s
Dunavecse között az eredeti nyomvonalon épülhessen meg? Várható-e az, hogy
az eredeti tervekkel szemben Lajosmizséről elkanyarodjon az út nyomvonala
Kecskemét felé, és a Kecskemét Solt közötti 52-es sz . út nyomvonala mentén
épüljön meg?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2010 . július 13 .
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